
Een boorinstallatie in werking

Huis verkopen?
Start met onze gratis 

waardebepaling!

Moen Garantiemakelaars
Boogstede 1 (Cityplaza)
3431 HH Nieuwegein

T (030) 607 60 60
info@moenmakelaars.nl
www.moenmakelaars.nl

Specialisten voor 
klein en koddig
Jonge dieren hebben nog niet de kracht en weerstand van 
een volwassen dier. Ze hebben inentingen, de juiste voeding 
en speciale zorg nodig. Wilt u weten hoe u uw maatje vrolijk 
en gezond kunt houden? Bel ons of kom eens langs.

Wij nemen graag de tijd voor een goed advies.

www.dierenkliniekhugen.nl • Nederhoeve 20A  Nieuwegein • tel. (030) 60 55 747

De ballen 
Hij prefereert zijn eigen ballen 
Die Fransman hier op ‘t zand 
Want zijn ballen, die al oud zijn, 
Liggen zo prettig in de hand 

Aan de ballen van een ander 
Heeft hij simpelweg het land 
Enkel met zijn eigen ballen 
Heeft hij een innig diepe band 

Zijn ballen zijn hem heilig 
Zoals dat gaat op ‘t platteland 
Hij weegt ze en hij poetst ze 
En hij staat voor hen garant 

Hij werpt ze met een boogje 
Naar die andere ballen 
Want de ballen van een ander 
Die moeten aan de kant 

Zijn ballen kaatsen en ze ketsen
Als het vuur in hem ontbrandt
Want zou hij het spel verliezen
Voelt hij zich zo ontmand

© Hugo Vos 2023 

Iedere dag een vers. Iedere 
avond vers voor jou bereid. 

Ik zie een grote jeu-de-boules-
baan waar een opa en oma met 
hun kleinkinderen aan het spe-
len zijn met geleende originele 
ballen van De Groote Hond. Het 

is een spannende wedstrijd die 
de kleinkinderen uiteindelijk 
winnen, en daarna zitten ze met 
z’n allen lekker in de schaduw 
op een bankje. De kleinkinderen 

Jeu-de-boules, een spel voor jong en oud

Op een zonnige dag fiets ik over de Diepenbrocklaan. Bijna op 
de hoek met de Sweelincklaan naast Buurtkamer De Groote 
Hond zie ik een paar mensen vreemd met hun armen zwaaien. 
Wat zou er aan de hand zijn? Ik ga even poolshoogte nemen. 

zijn heel enthousiast en spelen 
al snel samen nog door. En opa 
en oma? Die genieten nog even 
na op het bankje.

Jong geleerd
Een bekend gezegde is ‘jong 
geleerd, oud gedaan’. Maar dat 
gaat hier bepaald niet op. Ie-
dere donderdagmiddag is een 
groep bewoners uit De Mu-
zieknoot, die zeker niet meer 
tot de jongsten behoren, op 
de baan te vinden. Hier wordt 
fanatiek gestreden om de eer. 
Het is erg leuk om te zien dat 
de groep waar nodig instructies 
en aanwijzingen krijgt van Ton. 
Ton is ook een bewoner van De 
Muzieknoot en heeft veel er-
varing met het spel. Dat zie je 
als hij de bal in een strakke lijn 
naar de but (het kleine balletje) 
gooit. Ik weet niet hoe lang Ton 
dit spel al speelt, maar gelet op 
zijn hoge leeftijd moet dat al 
heel wat jaren zijn.

Een beetje geluk
Er wordt gemopperd op de 
vlakheid van de baan want op 
bepaalde plekken loopt hij een 
beetje naar de zijkant af. Dat 
is vervelend want dan loopt de 
bal weg van de but en dan heb 
je gewoon pech gehad, hoe 
goed je ook kunt gooien. En 
denk je dat je een boel punten 
scoort omdat jouw ballen dicht 
bij de but liggen? Helaas is er 
meestal weer een tegenstander 

die jouw ballen met een sierlijke 
‘kets’ weg laat rollen. Het meet-
lintje komt er regelmatig aan 
te pas want soms is op het oog 
niet te zien welke bal het dichtst 
bij de but ligt, en dat is belang-
rijk voor de puntentelling. Want 
wie het eerst 13 punten verza-
melt, heeft gewonnen.

Gezond spel
Volgens mij is dit een heel ge-
zond spel. Het zorgt dat je 
stramme spieren weer losser 
worden want je beweegt heel 
veel. Gooien, daarbij vaak iets 
door de knieën zakken, bukken 
om te meten en de bal op te ra-
pen en heen en weer lopen om 
de bal weer in het spel te bren-
gen. Het is net ochtendgym-
nastiek. En natuurlijk niet te 
vergeten: je speelt de hele tijd 
lekker in de buitenlucht. Dat is 
heel wat gezonder dan binnen 
te zitten turen op jouw mobiele 
telefoon!

Door Frits van Ginkel

Wij zijn elkaars buren.nl
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Deze Wijkkrant verschijnt vier 
keer per jaar en bevat per-
soonlijk nieuws en nieuws dat 
interessant is voor alle bewo-
ners van en betrokkenen bij de 
wijken Zuilenstein, Huis de Geer 
en Blokhoeve. Alle Wijkkran-
ten zijn digitaal te lezen op 
www.wijzijnelkaarsburen.nl.  

Schrijf ook mee!
Wil jij ook voor de Wijkkrant 
schrijven? Je eigen bericht 
en foto in deze krant? Heb 
je nieuwtjes, ideeën, tips of 

agendapunten uit je straat, buurt 
of wijk? Stuur dan een mail naar 
redactie@wijzijnelkaarsburen.nl.

De volgende Wijkkrant verschijnt 
6 januari 2024. Jouw nieuws ook in 
die editie? Stuur het dan uiterlijk 
3 december 2023 naar de redactie.

Oplage van 4.300 exemplaren.

Redactie: Frits van Ginkel | Peer van 
Halderen | Erik Hartman | Joke Ka-
nis | Sabine Zwaan.
Advertentiebeheer: Henk Vink.

Vormgeving: Jack of all Trades, 
Marion Vegter.

Contact:  
redactie@wijzijnelkaarsburen.nl.
Postadres: Redactie Wijkkrant,  
Diepenbrocklaan 145,  
3438 XZ Nieuwegein.

De redactie kan besluiten om 
bijdragen te redigeren of niet te 
plaatsen om welke reden dan 
ook. Een mening weergegeven in 
een artikel of advertentie is niet 
noodzakelijkerwijs de mening 
van de redactie.

Colofon

Stelvio
Voorafgaand aan mijn fietsreis 
(eind juli) had ik dit jaar nog 
nauwelijks één hoogtemeter 
in de benen, terwijl ik met mijn 
Jan Janssen rond het drielan-
denpunt van Zwitserland, Italië 
en Oostenrijk menigmaal de 
boomgrens zou passeren. Drie 
zaken hielden mijn geloof in 
een goede afloop echter over-
eind. Ik gokte erop dat de om-
geving mij zou inspireren tot 
grootse daden. Bovendien is het 
voltooien van een afgebakende 
portie afzien (zoals het conse-
quent koud douchen afgelopen 
winter) voor mij een heime-
lijk genoegen. Ten derde kon 
ik bogen op een basisconditie 
van zo’n vijf uur krachttraining 
per dag, die zonder kilo’s post 
te hoeven bezorgen mijn ruim 
vierhonderd kilometer lange 
uitdaging tot een behapbare 
onderneming moest maken. 

Vijf koersdagen, 425 zweet-
druppels en tienduizend hoog-
temeters later, viel het terug op 
de Bugelhof niet mee de vakan-
tiemodus nog even vast te hou-
den. De herfsttaferelen leken in 
niets op het fraaie weer rond-
om Livigno, de verkeersdrem-
pels op de Middelhoeve konden 
zelfs met de grootst mogelijke 
fantasie niet wedijveren met 
de Gavia en Stelvio. Wie weet 
was het een idee me tijdens het 
werk voortaan te tooien met 
mijn rode fietshelm en alleen 
nog gebruik te maken van mijn 
Jan Janssen-vehikel. Afzien ver-
zekerd! Ik moest dan enkel nog 
hopen op een flinke berg post.

Door Hylco J. Tamminga

Wij zijn er 
voor elkaar!
In het vorige nummer deed 
de redactie een oproep aan 
schrijvers voor deze Wijk-
krant. In deze editie stellen 
drie nieuwe redactieleden 
zich aan je voor. 
Dat is goed nieuws want 
met deze uitbreiding kan 
de Wijkkrant voorlopig 
doorgaan. Maar er is altijd 
behoefte aan schrijvers, 
mensen uit de buurt zoals 
jij en ik, die af en toe een 
tekst of artikel aanleveren 
over een onderwerp dat 
voor anderen ook interes-
sant is. 
Het kost je maar weinig tijd 
en je helpt er de redactie 
enorm mee! Maak je geen 
zorgen over taalfouten 
want je tekst wordt altijd 
nagekeken. Zo komen we 
meer te weten over de ac-
tiviteiten in De Componist 
en in De Groote Hond, of 
over de plannen van de 
Fortwachter en andere leu-
ke plekken in onze wijken. 
Het is toch een verrassing 
om te lezen over gebeur-
tenissen in onze woonom-
geving die de gewone pers 
niet halen? De Wijkkrant is 
niet meer weg te denken. 
Laten we ons inspannen, 
beste mensen, om onze 
Wijkkrant niet verloren te 
laten gaan. Wij zijn er toch 
voor elkaar! 

Door Cora de Bruijne

Verbeteringsmaatregelen
Een belangrijke maatregel is 
de smeerinstallaties die op de 
kwetsbare plekken aangebracht 
zijn. Die moeten goed zijn in-
geregeld en het dan ook nog 
doen. Helaas is dat regelmatig 
niet het geval en dat geldt voor 
meerdere delen van het hele 
traject. De wijkbewoners die 
al meer dan één jaar erg veel 
geluidsoverlast ondervinden, 
hebben weinig vertrouwen dat 
de maatregelen waar de men-
selijke factor een rol speelt, dit 
probleem gaat oplossen. Dán is 
er geen onderhoudspersoneel, 
dán staat de installatie niet 
goed afgesteld of wordt het on-

derhoud niet uitgevoerd. Er is 
altijd wel een excuus.

Vaart verminderen
Waar de tram veel herrie produ-
ceert is, ondanks alle genomen 
maatregelen, geen verbetering 
vast te stellen. Sterker nog: het 
lijkt wel of de geluidsoverlast 
toeneemt. Inmiddels zijn nieu-
we geluidsmetingen gedaan en 
de actiegroep is erg benieuwd 
naar de resultaten. Het is wel 
zeker dat als de trams bij de pro-
bleemplekken geen 80 kilome-
ter maar 50 kilometer zouden 
rijden, de geluidsoverlast een 
stuk minder wordt. En dat kost 
ook geen gemeenschapsgeld, 

Sneltram met vierkante wielen 
verpest woongenot bewoners

hooguit een paar minuten meer 
reistijd. En juist die extra reistijd 
lijkt bij de Provincie zwaarder 
te wegen dan het welzijn en de 
gezondheid van menig wijkbe-
woner.

Geluidswal
De actiegroep pleit voor plaat-
sing van een geluidswal als ex-
tra barrière tegen de geluids-
overlast van de trams. Het is 
een permanente maatregel die 
altijd zijn werk doet en het ge-
luid wordt direct met de nodige 
decibels gereduceerd. De ove-
rige maatregelen geven als zij 
goed werken, extra effect. De 
actiegroep verwacht binnen-
kort de meetresultaten en de 
eigen ervaringen met de verbe-
termaatregelen bij het trambe-
drijf te bespreken. Ik houd jullie 
op de hoogte van de verdere 
ontwikkelingen.

Door Frits van Ginkel

Nou niet letterlijk natuurlijk, die vierkante wielen. Maar wel af-
gesleten wielen die niet meer soepel rollen. En dat veroorzaakt 
extreme geluidsoverlast zoals gebonk en snerpend gepiep als de 
tram om de paar minuten langs jouw achtertuin rijdt. Heel ver-
velend als je ieder keer weer een gesprek moet onderbreken en 
als de televisie wordt overstemd als je de tuindeur open hebt 
staan. Er is gebrek aan deskundig onderhoudspersoneel, waar-
door het aantal vierkante wielen drastisch aan het toenemen is.

Even voorstellen...
De oproep om versterking van 
de redactie is niet voor niets ge-
weest. Maar liefst drie Nieuwe-
geiners meldden zich aan om 
de rol van redacteur en schrijver 
op zich te nemen. Sabine, Eric 
en Erik stellen zich graag aan 
je voor. Sabine Zwaan woont in 
de wijk Zuilenstein. Zij is lerares 
aan een bassischool en heeft al 
een boek op haar naam staan, 
een tweede boek is onderweg. 
Sabine schrijft erg graag en is 
zeker een aanwinst voor de re-
dactie, ze schrijft het liefst over 
mensen met een interessant of 
uniek verhaal. Eric Denneman 
woont ook in de wijk Zuilen-
stein. Hij was voorheen ambte-
naar van de gemeente Nieuwe-
gein (evenementen, toerisme 
& recreatie), en is nu gepensi-
oneerd. Eric is al zeer actief in 
het Nieuwegeinse vrijwilliger-
sleven, hij onderhoudt bijvoor-
beeld ook de website van het 

Drie Nieuwegeiners versterken de Wijkkrantredactie
Wijkplatform ZHGB. Eric schrijft 
het liefst over muziek, Nieuwe-
geinse historie en evenementen 
in de wijk. Erik Hartman woont 
op een boot in Huis de Geer en 
heeft een grote affiniteit met 
taal en communicatie. Hij is ge-
interesseerd in alles wat met 
water te maken heeft, bijvoor-
beeld de rivieren en kanalen in 
en rondom Nieuwegein, maar 
ook in burgerinitiatieven in de 
wijk en infrastructuurprojecten 
zoals het ondergronds brengen 
van de hoogspanningskabels in 
Nieuwegein.

In de volgende edities ga je 
meer zien van deze nieuwe re-
dacteuren. En misschien ont-
moet je ze ergens in de wijk 
voor een interview of kom je ze 
tegen op een wijkevenement.

Erik Hartman, Sabine Zwaan 
en Eric Denneman

De nieuwe redacteuren van de Wijkkrant: van links naar rechts: Erik Hartman, Sabine Zwaan en Eric Denneman.

Eind augustus hadden we 
twee groenwandelingen: 
in de wijken Zuilenstein en 
Blokhoeve, bij elke wandeling 
liepen ongeveer tien wijk-
bewoners mee. Theo Kleijer, 
directievoerder onderhoud 
groen van de gemeente gaf 
tijdens de wandeling een toe-
lichting op het gemeentelijk 
groenbeleid. 

De afgelopen zomermaanden 
is het Dagelijks Bestuur maar 
één keer bij elkaar geweest, 
onder andere om te praten 
over de voorwaarden voor 

Jutphaas Wonen en Trebbe 
hebben begin juli overeen-
komsten ondertekend voor de 
ontwikkeling en bouw van 50 
studio’s en 66 appartementen 
in HoeveRijk Nieuwegein (Blok-
hoeve west). Dit plan omvat de 
nieuwbouw van een klim- en 
bergsportcentrum en een Aldi 
met daarbovenop een fitness-
centrum. Behalve de studio’s en 
appartementen voor de sociale 
verhuur, komen er ook koop-
woningen in de vorm van 12 
twee-onder-een-kapwoningen 
en 50 stadswoningen, in een 
later stadium volgen er nog 10 
eengezinswoningen. Zo wordt 
HoeveRijk een plek met een 
thuis voor iedereen.

Appartementen/studio’s
De 66 twee- en driekamerap-
partementen zijn verdeeld over 

vier lagen en hebben een ge-
middeld vloeroppervlak van 65 
m2. Dit maakt ze zeer geschikt 
voor senioren en één- en twee-
persoonshuishoudens. Het zes 
lagen tellende gebouw biedt 
plaats aan 50 studio’s en twee-
kamerappartementen. Deze 
studio’s zijn bij uitstek geschikt 
voor jongeren. Duurzaam en 
gezond wonen staat centraal 
in HoeveRijk. Vanzelfsprekend 
voldoen de appartementen en 
studio’s daar ook aan. Zo wor-
den ze goed geïsoleerd en krij-

Nieuwbouw in 
HoeveRijk 
(Blokhoeve West)

Gezond en gelukkig wonen in de wijk
het aanvragen van een wijk-
budget. Onze doelstelling is het 
bevorderen van de sfeer en het 
woongenot in de wijken. Bewo-
ners die iets willen organiseren 
in hun wijk kunnen daarvoor 
een financiële ondersteuning 
van maximaal €250 aanvragen 
bij het WPF. Daarbij gelden de 
volgende voorwaarden: het is 
een evenement voor en door 
bewoners en je dient vooraf een 
begroting in met een beschrij-
ving van het evenement. Verder 
vragen we je om (achteraf) een 
foto met een tekst op te sturen 
van het evenement, voor een 

aanvragen gemakkelijker. In 
de afgelopen periode hebben 
we vier aanvragen toegekend: 
Bingo met muziek in De Com-
ponist, Onderhoud en beheer 
voedselbos, Deelname Open 
Tuinendag en een Burendag. 

Dit najaar start het WPF met 
een nieuw wijkinitiatief: het 
Wijkcafé. Deze bijeenkomst 
heeft als thema: Gezond en ge-
lukkig wonen in de wijk. Dins-
dag 10 oktober in de Groote 
Hond. Diepenbrocklaan 145. 
Inloop 19.00 uur, thema, live 
muziek, uitwisseling en napra-

ten tot 22.00 uur.  Graag vooraf 
aanmelden bij bestuur@wijzij-
nelkaarsburen.nl
De drankjes zijn gratis!

De volgende WPF-bijeenkomst 
is op 28 november. Kijk voor 
meer informatie op onze web-
site: www.wijkplatformZHGB.
nl. Hier vind je veel informatie 
over onze wijken inclusief het 
laatste nieuws.

Door Jos Caarls, secretaris WPF

HoeveRijk. Bron foto’s: jutphaas.nl

gen ze een warmtepomp en zonnepanelen voor de 
opwekking van energie. Voor een gezond binnen-
klimaat in de appartementen en studio’s worden 
extra CO2-sensoren geplaatst.

Planning en verhuur
Met de ondertekening van de overeenkomsten is 
de volgende stap in de voorbereiding gezet. Naar 
verwachting start de bouw van de studio’s in het 
tweede kwartaal van 2024 en volgen de eerste op-

leveringen medio 2025. De bouw 
van de 66 appartementen start 
eind 2024. Als alles volgens plan-
ning verloopt worden de eerste 
appartementen eind 2025 of be-
gin 2026 opgeleverd. Jutphaas 
Wonen neemt de appartementen 
en studio’s in verhuur.

Door Joke Kanis

eventueel artikel in de Wijk-
krant. We willen zo snel moge-
lijk een digitaal formulier op de 
website zetten, dat maakt het 

Maar helaas, het object trekt 
ook oudere jeugd aan die voor 
vernielingen en geluidsoverlast 
zorgt, vooral ’s avonds en ’s 
nachts. Regelmatig moet de ge-
meente het toestel komen re-

Onze lieve jeugd

pareren. Ze trappen er planken 
uit, een paar jongeren bovenin 
de toren bewegen sterk heen 
en weer zodat de toren heen en 
weer gaat. En iedere avond is er 
een brommer die (soms zonder 

uitlaat) rondjes rijdt op de atle-
tiekbaan, wat gevaarlijk is voor 
de spelende kinderen en voor de 
sporters. Het is al bijna tot een 
vechtpartij gekomen toen een 
vader van spelende kinderen de 
bestuurder van de brommer op 
zijn gedrag aansprak. In andere 
gevallen was een opgestoken 
middelvinger het antwoord van 
de jonge bestuurder. De politie 
is meerdere keren gebeld, maar 
komt niet. Soms zien we een 
politieauto heen en weer rijden 
op de Akkerhoeve zonder dat 

de agenten uit de auto stappen. 
De bewoners hebben ook al bij 
de Wijkcoördinator geklaagd, 
zij gaat een bijeenkomst orga-
niseren met bewoners, politie, 
handhaving en de wijkwethou-
der.

Van alle tijden
Problemen met de jeugd zijn 
van alle tijden, dus in die zin 
is dit geen uitzondering, en 
ze komen bovendien op veel 
plaatsen in het land voor. Het is 
vooral de oudere jeugd die voor 
problemen zorgt. Het is van alle 
tijden maar het lijkt wel extre-
mer te worden. Het is goed om 
te kijken naar de oorzaken; een 
veelgehoorde oorzaak is ver-
veling: ‘Er is ook niets te doen 
voor die jeugd’. De eerste reac-
tie van de meeste mensen is: 
handhaving, de politie moet in-
grijpen. Dat zal misschien af en 
toe nodig zijn, maar het is goed 
om breder te kijken. Er is helaas 
geen eenvoudige oplossing voor 
het wangedrag. Er is een brede 
aanpak van de onderliggende 
oorzaken en risicofactoren. Met 
de jongeren in gesprek komen 
kan een goede eerste stap zijn 
en misschien kan de gemeente 
daarbij helpen.

Door Jos Caarls

Sinds eind 2022 staat er een nieuw speeltoestel in Blok-
hoevepark. Het is een houten bouwwerk met drie glijba-
nen, klimtorens, klimtouwen, glijbeugels en stangen, op-
gebouwd in de zandbak. Indrukwekkend en populair bij de 
jeugd van 2 tot 12 jaar, die er dankbaar gebruik van maakt. 

Wij zoeken dienstverleners
Dagen zelf bepalen
Uren zelf bepalen
Iets voor anderen 
betekenen

www.uwassistent.nl - 06 - 29 27 00 38

HH Hulp Begeleiding
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Meer uitval tram
De speurtocht begon bij Qbuzz. 
Onze vraag was: zijn er sta-
tistische gegevens over de 
betrouwbaarheid van bus en 
tram in Nieuwegein? De klan-
tenservice van Qbuzz verwees 
naar de persafdeling, maar die 
reageerde niet meer. Vervol-
gens benaderde ik de provincie 
Utrecht. De communicatiead-
viseur Openbaar Vervoer en 
Tram verwees naar de jaar- en 
trendrapportages. Daar staan 
gegevens in over de periode 
2019-2022. Niets over 2023 en 
ook wordt niet gerept over oor-
zaken. Alleen de vaststelling dat 
de tram inderdaad veel minder 
betrouwbaar is geworden sinds 
de introductie van de nieuwe 
trams en de Uithoflijn. Ook vra-
gen aan onze wethouder Ellie 
Eggengoor leverden uiteinde-
lijk alleen de genoemde jaar- en 
trendrapportage op. Dus ver-
diepte ik me daarin. Uitval van 
de ritten wordt bepaald aan de 
hand van het percentage ritten 
dat niet op de eindbestemming 
arriveert. Dat is inderdaad voor-
al voor de tram na 2020 sterk 
toegenomen van minder dan 
2% tot ongeveer 5%. Ook voor 
de bussen nam het toe, maar 
pas in 2022 en dan van 1% tot 
ongeveer 4%. De cijfers over 
2022 zijn bovendien sterk beïn-
vloed door de OV-stakingen en 
die zijn er nu niet meer. Dus hoe 
betrouwbaar het OV nu is kan 
ik daar niet uit afleiden. Uit de 
cijfers blijkt ook dat als de tram 
rijdt, de stiptheid groter is dan 

die van de bus. Van de bus is 
82% op tijd, de tram is in 98% 
van de gevallen op tijd (op tijd 
betekent minder dan twee mi-
nuten te laat).

Oorzaak niet duidelijk
Conclusie: ja, het OV en met 
name de tram is minder be-
trouwbaar geworden. Maar het 
is onduidelijk wat de oorzaken 
zijn en wat eraan gedaan wordt. 

Holle bolle Gijs in de Efteling, 
wij ouderen zijn er mee op-
gegroeid. Papiertjes gooide je 
netjes in de mond van Gijs en 
bij ieder stuk papier werd je 
vriendelijk bedankt. Wij heb-
ben ook een holle bolle Gijs, in 
de Middelhoeve. Ik geef toe: hij 
zegt geen dankjewel, maar die 
beloning heb je niet meer no-
dig als je volwassen bent; dan 
weet je hoe het hoort. Helaas 
zijn er mensen die de spelregels 
niet kennen, getuige de stapels 
papier naast de papierbak. Zij 
zetten alles gewoon naast de 
bak op straat en dat is jammer. 
Daarom leg ik aan diegenen 
nog een keer uit wat de spel-

OV Nieuwegein minder            
betrouwbaar

Papier hier

regels zijn. Je mag niets naast 
de afvalbak zetten. Als hij vol is 
neem je het weer mee naar huis 
en bewaar je het daar tot de bak 
geleegd is. Je kunt het ook zelf 
(gratis) wegbrengen naar het 
recyclingstation naast de Ge-
meentewerf, op Utrechthaven 
3. Je kunt daar zelfs een aan-
hangwagen lenen (gratis voor 
maximaal twee uur). En als je 
geen auto hebt om het zelf weg 
te brengen kun je het laten op-
halen. Maak dan een afspraak 
via www.rmn.nl, dat ophalen 
kost wel € 10.

Door Jos Caarls

Onze wijken zijn goed voorzien van openbaar vervoer. Twee tramlijnen (21 en 22) doen de hal-
te Zuilenstein aan en zorgen voor een 6-minutendienst richting Utrecht en Cityplaza. Verder 
doorkruist buslijn 74 de wijken met een 15-minutendienst en Blokhoeve wordt bediend met bus-
lijn 77, ook met een 15-minutenservice. Maar het komt helaas regelmatig voor dat trams en bus-
sen uitvallen en dat geeft het gevoel dat het OV de laatste jaren minder betrouwbaar is gewor-
den. Is dat echt zo en als het zo is wat zijn daarvan de oorzaken? En, niet onbelangrijk, wat gaat 
de overheid hieraan doen? Het Wijkplatform ging op zoek naar de betrouwbaarheid van het OV. 

de infrastructuur (wissels, aan-
rijdingen), personeelstekort of 
misschien wel het slechte weer 
(onweer, regen)? Zijn er dagen 
in de week dat er meer uitval is? 
En wat zijn de plannen om dit 
te verbeteren en op welke ter-
mijn? Allemaal vragen waar de 
vervoerbedrijven en de provin-
cie geen antwoorden op geven.

Politiek
Vijf procent lijkt weinig maar 
het betekent dat gemiddeld 
één op de twintig ritten uitvalt. 
Voor wie vijf dagen per week 
met de tram gaat, betekent 
dat eens per twee weken. Is dat 
veel of weinig? Dat is misschien 
ook wel een gevoelskwestie. 
Vergelijking met andere ver-
voermiddelen kan helpen. Hoe 
vaak valt een fiets uit, eens per 
vijf jaar? Hoe vaak valt een auto 
uit, ook bijna nooit. Gevoels-
matig zijn die vervoermiddelen 
veel betrouwbaarder. Een be-
tere vergelijking is de trein en 
de NS publiceert gelukkig wel 
recente cijfers. In juni dit jaar 
was de uitval 3,6%. Over heel 
2022 4,7%, in 2021 2,7% (bron: 
Jaarverantwoording HRM 2022 
blz. 33). Dat zijn betere cijfers 
dan die van onze tram. De NS 
publiceert ook een uitgebreid 
verbeterprogramma met plan-
ning. Dat lijkt me iets voor de 
politiek in Nieuwegein om aan-
dacht voor te vragen.

Door Jos Caarls
Secretaris WPF

Beiden worden uitgedaagd een 
positieve bijdrage te leveren 
aan een buurt, persoonlijke 
grenzen te verleggen en een 
verbinding aan te gaan met el-
kaar. Nieuwegein kent allerlei 
Community Art kunstwerken 
onder de vlag Betere Buurten 
maar het kunstwerk van een 
kilometer in de stoep van de 
Nedereindseweg is relatief on-

bekend. Het is een bescheiden 
kunstwerk waar tientallen be-
woners van Kerkveld, Jutphaas 
en Wijkersloot aan hebben 
meegewerkt. Gerealiseerd in de 
tijd van de coronapandemie. 

Aan de keukentafel
Ik stond als kunstenaar met 
een winnend concept voor 
een uitdaging. Op het landelij-

ke nieuws ontving Nederland 
de boodschap: ‘Blijf binnen en 
houd afstand’, maar een kunst-
werk mét en voor de buurt wil 
het tegenovergestelde. Ge-
lukkig mocht ik de beroemde 
Pipowagen lenen, de gemeente 
parkeerde hem netjes op Kerk-
veld. Het opvallende wagentje 
wekte de nieuwsgierigheid van 
bewoners en de destijds vele 
wandelaars uit allerlei buurten. 
Via een kopje thee en een klets- 
praatje werd bewoner Emma 
Wit de eerste deelnemer aan 
het Community Art project. Zo 
druppelden de inschrijvingen 
langzaam binnen, al moest van-
wege de pandemie de creatieve 
samenwerking vooral aan een 
keukentafel van deelnemers of 
in een atelier plaatsvinden. Het 
onderdeel ‘bewoners die elkaar 
ontmoeten’ was sterk verkleind 
naar een samenwerking tussen 
de kunstenaar en de deelnemer. 
Hierdoor ontstonden buitenge-
woon persoonlijke interpreta-
ties van het concept Via kunst 
naar Kerkveld. Deelnemers 
voelden zich sterk verbonden 
met hun ‘bouwsteen’ van het 
uiteindelijke kunstwerk, maar 
de verbinding met anderen 
en het kunstwerk was minder 
voelbaar.

De bedoeling
Het winnende idee was geïn-
spireerd op het programma 
van eisen dat de gemeente had 
meegegeven. Het ging niet al-
leen om samenwerking en ont-
moeting, maar ook om de cul-
tuurhistorische waarde van de 
plek Kerkveld. De tastbare en 
aansprekende geschiedkundige 
objecten waren vooral bekend 

Een bescheiden kunstwerk van  
een kilometer

Informatieavond: Verder na verlies
Verlies hoort bij het leven. Mensen die je liefhebt gaan dood. En 
dingen waaraan je gehecht bent – werk, huwelijk, gezondheid, 
dromen – kun je op een dag verliezen. De wereld lijkt even stil te 
staan, maar draait al gauw weer verder. Hoe ga jij verder na een 
ingrijpend verlies? Uitvaartverzorger David van de Waal en ritueel- 
en rouwbegeleider Irene van der Meulen gaan hier op 9 oktober 
graag met jou over in gesprek. Om 19.30 uur start David met een 
inleiding waarna Irene de aanwezigen meeneemt in een boeiend 
en waarschijnlijk herkenbaar verhaal over rouw en verlies. Er is 
natuurlijk ook ruimte voor vragen en gesprek. Voor koffie en thee 
wordt gezorgd.

Praktische informatie
Datum: 9 oktober van 19.30 – 21.30 (inclusief pauze).
Locatie: Theehuys van de Museumwerf, Wierselaan 113 in Nieuwe-
gein-Zuid.
Toegang is gratis, aanmelden is niet nodig.
Meer informatie:
Irene van der Meulen, 06 1676 2142, irene@irenevandermeulen.nl 
David van de Waal, 030 320 1233, uitvaartzorg@vandavid.nl

Door Joke Kanis

Meld je aan voor de Nieuwegeinse 
Beursvloer 2023  
Bedrijven, (sport-)verenigingen, maatschappelijke organisaties en 
stichtingen kunnen zich aanmelden voor de Nieuwegeinse Beurs-
vloer 2023. Het doel van deze 13e editie van de Beursvloer is vraag 
en aanbod tussen Nieuwegeinse partijen samen te brengen en dat 
deze kosteloos worden ingevuld. De Beursvloer wordt donderdag 2 
november in het ROC Horeca Toerisme College gehouden en deel-
name is, na aanmelding, gratis. Meer informatie vind je op www.
samenvoornieuwegein.nl/beursvloer, daar kun je je ook aanmel-
den.

Vraag & aanbod
De beursvloer werkt niet met standjes, promotieplaatsen of ande-
re kraampjes, je loopt (herkenbaar) rond op zoek naar jouw match 
(er lopen allerlei mensen rond om je daarbij te helpen). Het is de 
bedoeling dat deelnemers op de Beursvloer samen met een an-
dere partij tot invulling van hun (hulp)vraag komen. Kosteloos. En 
als ‘dank’ doe jij wat voor de ander. Denk niet te moeilijk en denk 
vanuit je hart. Hoe kun jij een ander eenvoudig helpen? Geef bij-
voorbeeld professioneel advies over administratie of social media 
aan een sportvereniging. Zorg voor extra handjes bij een uitje van 
een maatschappelijke organisatie of geef als teambuilding een ge-
meenschappelijke huiskamer een verfje, ook helemaal super! Het 
streven is dat de afgesproken matches binnen een half jaar wor-
den gerealiseerd. Als je elkaar maar gratis helpt en samen tot een 
mooie oplossing komt.

Door Paula van Elst
Intermediair Maatschappelijk Betrokken Ondernemen
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>> >>
>> >>
>> >>
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>> >>

Mireille Nagtegaal. Foto: Sasja Bork.

Eind 2019 ontvingen drie kunstenaars uit Nieuwegein een uitno-
diging om mee te doen aan een wedstrijd voor deelname aan een 
zogenoemd Community Art project. Een hippe Engelse benaming 
voor een samenwerking tussen een kunstenaar en buurtbewoners. 

bij de Historische Kring Nieuwe-
gein. Als je niet beter wist, ging 
je als bewoner van Nieuwegein 
gemakkelijk voorbij aan: de 
waterpomp van chirurgijn Jan 
Teljer en de door Rijksoverheid 
beschermde algemene begraaf-
plaats Kerkveld met de graf-
steen van Jonkvrouw Anna van 
Rijn (en grafsteen van Philippe 
de Malapert) en een baarhuis-
je. Om de oude (gerenoveer-
de) pastorie van Jutphaas aan 
Nedereindseweg 112-114 maar 
niet te vergeten. De historische 
figuren Jan Teljer en Anna van 
Rijn hadden één belangrijke ei-
genschap met elkaar gemeen: 
ze deden iets positiefs voor an-
deren, voor buurtbewoners van 
Kerkveld. Dat gebaar koos ik als 
opdracht voor de deelnemers 
aan het Community Art project. 

Lichtpuntjes
Het kunstwerk van een kilome-
ter zijn allemaal lichtpuntjes die 
leiden naar Kerkveld, geplaatst 
tussen twee bekende horecage-
legenheden: de ijssalon Sweet 
& Ice en restaurant de Midden-
hof. Er staat geen bordje met 
de naam van de kunstenaar en 
de deelnemers bij. Het gaat om 
de ervaring van het ontdekken 
van de persoonlijke stenen die 
leiden naar het middelpunt 
Kerkveld. Daar staat een infor-
matiebord met tekst en uitleg 
over de historische objecten. 
Het kunstwerk begint of ein-
digt met een steen ‘Via kunst 

naar Kerkveld’. Via persoonlijke 
kunstwerken van de buurtbe-
woners vind je een weggetje 
naar Kerkveld. Tussen de stenen 
van de bewoners zijn kleinere 
stenen geplaatst met een gra-
fische weergave van de histo-
rische objecten en/of figuren. 
Heden en verleden vormen zo 
samen een nieuw geheel.

Kunstwerk met wens
Tijdens het maakproces trof ik 
opvallend veel deelnemers die 
iets wilden achterlaten voor 
een volgende generatie of iets 
maakten met een religieuze 
verwijzing. Misschien had dit te 
maken met de coronapandemie 
of omdat hun resultaat werd ge-
graveerd in steen. Een mooie af-
sluiting is daarom het resultaat 
van de eerste deelnemer. Op de 
steen van Emma Wit staat een 
hert met jong, daaruit spreekt 
een wens voor een nieuw leven. 
Een goed concept doorstaat de 
tand des tijds en de verhalen 
van de deelnemers zijn net zo 
interessant als die van de toe-
schouwers die heen-en-weer 
gaan over de Nedereindseweg. 
De verbinding ontstaat iede-
re keer als je stilstaat bij een 
steen. Als je een ‘bouwsteen’ 
eens ondersteboven bekijkt, 
stopt en een praatje maakt met 
een onbekende buurtbewoner. 
Want we kunnen iets positiefs 
doen voor een ander en prachti-
ge initiatieven realiseren. Maar 
je kunt ook gewoon goeiedag 
zeggen en vragen hoe het met 
die ander gaat.

Door Mireille Nagtegaal

In liefdevolle herinnering aan 
deelnemers Jeannette 

Schotanus en Ineka Croon

Een van de vele mooie stenen.

Daar sta je dan te wachten op 
de halte. De grote ergernis...

Op de borden bij de tramhalte 
staat dat ritten kunnen uitval-
len door te weinig personeel. 
Maar dat lijkt niet het hele ver-
haal. De trendrapportage is erg 
algemeen. Duidelijk is in ieder 
geval dat vooral veel tramritten 
uitvallen (5%), meer dan busrit-
ten. De vraag blijft wat hiervan 
de oorzaken zijn. Zijn ze van 
technische aard (mankemen-
ten aan de tram), storingen in 
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Wijnhandel en Slijterij Grapes & Bottles
Nedereind 10 | 3431 ER Nieuwegein | 085-489 21 20

‘Voor passend advies over wijn, whisky, en sterke drank’ 
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Elke WOENSDAG en DONDERDAG van 10-16 uur   
Heritage Auctions Europe, Energieweg 7, IJsselstein (UT)
Info 030-6063944 / www.ha-europe.com (geen afspraak nodig!) 

 Wie weet bezit u een kostbaar stuk!

Gratis Taxatie

  

Doe hier 
wat je thuis
zou willen

Nieuws

Prachtig Park Kokkebogaard
De ‘Vrienden van Park Kokkebogaard’ hebben dankzij  
grote donaties van de Lions Club, de Rotaryclub én Geins 
Geluk een gloednieuwe opslagcontainer kunnen kopen 
voor het park. Deze container is om hun tuingereedschap 
in op te bergen waardoor ze een deel van het park in 
topconditie kunnen houden. 

De vrijwilligers kunnen nu zonder zorgen hun gereedschap 
veilig en hu
erproof opbergen. Door de groene kleur én de 
klimplanten die er straks tegenaan groeien is-ie onopvallend 
onderdeel van het park . 
Loon- en Verhuurbedrijf Frank van Rooijen hee
 de container 
geplaatst. De Park-vrienden danken iedereen die hee
 bijge-
dragen aan het realiseren van dit project.

Om eerlijk te zijn: We hebben je hulp nodig
De Groote Hond draait lekker. Een stijgend aantal bezoekers, steeds meer leuke activiteiten 
en vooral een groeiende groep vrijwilligers. Om lekker te blijven draaien moeten er bij het 
bestuur nodig nieuwe mensen aanschuiven. De stichting hee� een serieus probleem.

Frits, Peer, Roel en Onno: wij vormen met ons vieren het bestuur van Stichting De Groote Hond. 
Door een samenloop van persoonlijke omstandigheden moeten enkelen van ons binnenkort 
stoppen. Het lukt nu al bijna niet om onze taken te vervullen. Zonder een functionerend bestuur 
kan De Groote Hond helaas niet verder. Vele initiatieven, een prachtige locatie en heel veel 
betrokken buurtbewoners... dit unieke initiatief... Het gaat lekker maar hoelang nog?

Jij kunt ons helpen
Jij hebt misschien de kwaliteiten van een penningmeester, een secretaris of een voorzitter. Je 
hebt enkele uurtjes in de week over om mee te bouwen aan onze gezonde Buurtkamer. En vooral 
je bent net zo enthousiast als alle andere vrijwilligers. Dan ontmoeten we je graag.

Meer informatie
Kijk voor een nadere kennismaking met Buurtkamer De Groote Hond op onze website.

Wij zien uit naar jouw reactie.
Frits, Peer, Roel en Onno

Vrienden van Park Kokkebogaard en De Groote Hond werken nauw samen.

Openingstijden
Maandag: 10.00 – 17.00 uur
Dinsdag: 13.00 – 17.00 uur
Woensdag: 10.00 – 17.00 uur
Donderdag: 10.00 – 13.00 uur

Kijk op degrootehond.nl

Wat is het?
Een drone is een onbemand 
vliegtuig dat op afstand wordt 
bestuurd met behulp van sen-
sors, door programmering kan 
de drone een bepaalde route 
afleggen. Je koopt al een (speel-
goed)drone voor een paar tien-
tjes. Je kunt aan de drone een 
camera vastmaken zodat je fo-
to’s en video’s kunt maken, en je 
kunt zelfs objecten op de grond 
driedimensionaal in kaart bren-
gen (mapping). We hebben het 
dan over professionele drones 
van minimaal een paar duizend 
euro met een pakket accu’s 
en een camera. Ik ben razend 
nieuwsgierig hoe dit allemaal in 
zijn werk gaat en hoe het resul-
taat eruitziet. Ben jij inmiddels 
ook nieuwsgierig geworden? 
Lees dan vooral verder.

Dronevloot
Albert vertelt: “Als klein kind 
was ik al erg geïnteresseerd in 
elektronica en de wereld achter 
de computer. In mijn werkzame 
leven heb ik mij onder meer be-
ziggehouden met systeembe-
heer en softwareontwikkeling. 
Mijn eerste drones waren klein, 
zonder camera en daarbij ging 
nog niets automatisch. Ik wilde 
meer en groter, en kocht mijn 
eerste professionele drone. 
Die had een goede camera aan 
boord en kon bijvoorbeeld al-
tijd zelf terug naar huis vliegen. 
Inmiddels heb ik een hele vloot 
aan drones”.

Spannende momenten met een  
drone boven Park Kokkebogaard

Regels en wetten
Op mijn vraag of er regels zijn 
bij het vliegen met een drone 
antwoordt Albert: “Nou en of! 
Je mag bijvoorbeeld niet over 
een mensenmassa vliegen, niet 
hoger dan 120 meter en je moet 
jezelf registreren bij de RDW 
(de vroegere Rijksdienst voor 
het Wegverkeer). Er is een ver-
deling in verschillende catego-
rieën. Tot een gewicht van 250 
gram in de categorie A1 mag je 
nog het meest. Boven de 250 
gram heb je het Europese dron-
evliegbewijs nodig. Je moet dan 
een opleiding volgen en hierin 
examen doen. Ook mag je niet 
in zogenaamde no-fly zones 
vliegen, zoals bij een vliegveld. 
Soms is een gebied een tijdelij-
ke no-fly zone, je moet dit altijd 
zelf vóór het vliegen controle-
ren. De overheid heeft hiervoor 
de ‘GoDrone’ app ontwikkeld. 
Ga ook na of je dronevlucht wel 
gedekt wordt door je WA-verze-
kering. Wil je hierover meer te 
weten komen, kijk dan eens op 
internet, daar vind je veel infor-
matie over het vliegen met een 
drone en het kopen ervan”.

Zet je schrap
We gaan een video maken met 
de drone van Albert, we be-
spreken het plan van aanpak en 
gaan meteen aan de slag. Hoe-
wel meteen? Ik zit tijdelijk in 
een rolstoel. Dat is voor Albert 
geen probleem en even later ra-
cen we door park Kokkebogaard 
naar de startbaan bij de bewe-
gingstoestellen achter Gezond-
heidscentrum De Componist. 
Het is de bedoeling dat de dro-
ne met camera dwars tussen 

de plantenbakken, de bewe-
gingstoestellen en het prieel 
vliegt. Hoog boven de bomen 
van het park een helikopter-
view van de omgeving en daar-
na langs Buurtkamer De Groote 
Hond met een rondje om de 
jeu-de-boulesbaan. Albert zet 
zijn speciale videobril op waar-
mee hij als het ware als piloot 
meevliegt met zijn drone en 
ziet wat de camera opneemt. 
Het gaat met een flinke snel-
heid en de drone vliegt met ge-
mak tussen ons door. Ik spreek 
met Albert af dat hij niet te 
snel vliegt, want ook de oudere 
mens wil wel even de tijd heb-
ben om alles wat hij ziet tot zich 
te laten doordringen. Wil jij zien 
wat het resultaat geworden 
is? Gebruik dan dit webadres:  
bit.ly/kokkebogaard 

of scan 
deze 
QRcode. 

Veel plezier!
 

Meedoen?
Sluit je dan aan bij de door Al-
bert opgerichte Drone Fana-
tics. Deze enthousiaste groep 

dronepiloten houdt regelma-
tig dronemeetings en er zijn 
meerdere leden in Zuilenstein 
en omgeving. Verder kun je ook 
je eigen video van bijvoorbeeld 
je huis laten maken. Onlangs 
heeft Albert daarvoor zijn eigen 
bedrijf Skymix opgericht. Kijk 
op Facebook voor meer infor-
matie: facebook.com/bitmas-
ter2000. 

Door Frits van Ginkel

Ik heb met Albert Kok een afspraak gemaakt om te praten over 
zijn bijzondere hobby: vliegen met een drone. Het is niet zomaar 
een hobby; Albert raakte gefascineerd door de combinatie van 
dronepiloot, camerawerk en het monteren van video’s. Daar wil 
ik wel eens meer van weten en zo ontmoeten wij elkaar in Buurt-
kamer De Groote Hond. Ik laat mij door Albert meenemen in de 
virtuele cockpit van zijn drone. Hoe? Daar kom ik later op terug.

Albert Kok bestuurt z’n drone.

Op de dag zelf was het helaas 
druilerig weer, maar toch wa-
ren de vrijwilligers enthousiast 
bezig met de voorbereidingen. 
In het prieel in de achtertuin 
van Gezondheidscentrum De 
Componist zetten ze tafels en 
stoelen neer voor de proeverij, 
waar bezoekers kennis konden 
maken met producten uit de ei-
gen moestuin. Zo kon je genie-
ten van muntthee, toastjes met 
kruidenboter en allerlei soorten 
jam. Eén van de jammen sprong 
eruit, dat was die van de mis-
pelboom. In de achtertuin staan 
namelijk twee mispelbomen 
van 150 jaar oud en in heel Nieu-
wegein zijn maar drie van deze 
bomen. De coördinator van de 
moestuin, Nico van der Heijden, 
praat hier vol trots over. Vrijwel 
elke maandagmorgen is hij in 
de achtertuin bezig, dus maak 
eens een praatje met hem als je 
er langsloopt.

Bijzondere ervaring
Juist toen het wat harder ging 
regenen kwam Wethouder 
Lokale Vernieuwing John van 
Engelen met een paraplu aan-
gelopen. De Vrienden van Park 
Kokkebogaard heetten hem 
van harte welkom en vertelden 
dat hij iets bijzonders zou gaan 
meemaken: hij zou jam gaan 
proeven van de mispelboom. 
Maar eerst gingen ze even kij-
ken bij die boom, de paraplu 
werd weer uitgeklapt en in 
optocht liep het gezelschap er 
door de regen naartoe. Nico liep 
ook mee en vertelde uitbundig 
over deze bijzondere boom en 
alle andere mooie natuur in het 
park. “De mispel is een heester 
uit de rozenfamilie. De hees-
ter die wij in het park hebben 
staan, bestaat uit drie delen 
en is zeker 100 jaar oud. Hij is 
geplant door de familie Kok-
ke die op deze plek een grote 
boomgaard had. De smaak van 
de mispel doet denken aan iets 
tussen een appel en peer met 

een nasmaak van abrikozen. 
Je kunt hem eten wanneer de 
vrucht zacht begint te worden, 
en dat is pas in december. Van-
daar de naam van het gezegde, 
zo rot als een mispel”, aldus 
Nico. Even later kwam de dele-
gatie terug om de mispeljam te 
proeven en hij smaakte natuur-
lijk heel lekker. Een bijzondere 
ervaring volgens de wethouder. 
Hij heeft nog een hele tijd zit-
ten praten met de Vrienden en 
andere bezoekers van het park 
en nam vervolgens hartelijk 
afscheid. Hij zei trots te zijn op 
het park en blij op bezoek te zijn 
geweest.

Ondertussen bij DGH
Intussen werd bij Buurtkamer 
De Groote Hond de boel klaar-
gezet. Een zeemanskoor van 25 
mensen uit IJsselstein zou daar 
een uitvoering geven en het re-
gende nog steeds. Er was een 
grote tent neergezet voor het 
koor en belangrijker nog, voor 
de muziekinstrumenten. Voor 
de bezoekers was er helaas 
geen tent om te schuilen, maar 
dat mocht de pret niet drukken. 
Met een paraplu kon je je ook 
goed redden. Het koor bracht 
allerlei leuke meezing-liederen 
ten gehore. Het was letterlijk 
Singing in the rain! Hopelijk 
komen ze volgend jaar weer. 
Van de verschillende parken 
werden de bezoekersaantallen 
bijgehouden en ons Park Kok-
kebogaard en De Groote Hond 
hadden de meeste bezoekers. 
Iedereen was het er volmon-
dig over eens dat het ondanks 
de regen een zeer geslaagde 
dag was. Volgend jaar doen de 
Vrienden zeker weer mee. En 
dat kan alleen nog maar beter 
worden met de ervaringen van 
dit jaar, zeker als het weer dan 
meewerkt.

Door Roel Beuker

Mispeljam proeven en 
meezingen in de regen op 
Open Tuinendag
Zaterdag 1 juli was het Open Tuinendag in Park Kokkebogaard, 
deze dag wordt jaarlijks georganiseerd door het Milieu Educa-
tie Centrum (MEC). Meerdere parken doen hieraan mee, Park 
Kokkebogaard dit jaar voor het eerst. Een paar weken eerder 
waren de Vrienden van Park Kokkebogaard (een groepje en-
thousiaste vrijwilligers) ter voorbereiding in Park Oudegein 
uitgenodigd om allerlei instructies en materialen mee te krij-
gen. Ook Buurtkamer De Groote Hond was erbij betrokken. 



In Nieuwegein nam het aantal 
schuurinbraken dit jaar sterk 
toe. Het eerste half jaar vonden 
er 38 meer incidenten plaats 
dan tijdens dezelfde periode in 
2022. Dit blijkt uit onderzoek 
van Independer op basis van 
politiedata. “Deze fikse toena-
me laat maar weer eens zien 
hoe belangrijk het is om ook 
schuren en garages goed af te 
sluiten met fatsoenlijke sloten. 
Elektrische fietsen en bijvoor-
beeld een Green Egg barbecue 
zijn dure spullen. Verzekeraars 
vergoeden alleen als de ruim-
te goed is afgesloten. Als je 
schuurdeur niet op slot was, 
geldt de dekking niet en keert 
de verzekering niet uit”, aldus 
Independer verzekeringsexpert 
Michel Ypma. Elektrische fiet-
sen, barbecues en gereedschap: 
waar gaat het in de provincie 
Utrecht het vaakst mis? Om 
hierachter te komen, is het aan-
tal schuurinbraken afgewogen 
tegen het aantal huishoudens 
per gemeente. En dan staat 
onze gemeente Nieuwegein 
helaas bovenaan want bij ons 

Grootste kans op schuur-
inbraak in Nieuwegein

gaat het - naar verhouding - het 
vaakst mis. De Utrechtse top 
5 gemeenten met de grootste 
kans op een schuurinbraak:

•  Nieuwegein: 15,7 schuurin- 
 braken per 10.000 huishou- 
 dens
•  Veenendaal: 8,6 schuurin- 
 braken per 10.000 huishou- 
 dens
•  Zeist: 8,6 schuurinbraken per  
 10.000 huishoudens
•  Amersfoort: 7,5 schuurinbra- 
 ken per 10.000 huishoudens
•  Utrecht (stad): 6,2 schuurin- 
 braken per 10.000 huishou- 
 dens.

Door Gert van Jaarsveld en 
Marleen van Velzen

Wijkagenten

Op 22 augustus was de groen-
wandeling in Zuilenstein, een 
week later in Blokhoeve. Bij 
beide wandelingen waren on-
geveer tien wijkbewoners aan-
wezig. Theo Kleijer, directie-
voerder Openbaar Groen van de 
gemeente Nieuwegein leidde 
de wandelingen. Doel was om 

een toelichting in de praktijk te 
geven op het groenbeleid van 
de gemeente. Het onderhoud 
wordt nu uitgevoerd op basis 
van wat we zien (beeldkwa-
liteit): tot 20% onkruid mag 
maximaal 20 cm hoog zijn. Dit 
wordt iedere maand bekeken 
en de aannemer wordt hierop  
afgerekend.

insecten te houden. Er is een 
nieuw beleidsplan voor de ko-
mende tien jaar gemaakt, je 
kunt dit inzien op ikbennieu-
wegein.nl/natuurindestad. Dit 
beleidsplan wordt eind dit jaar 
aan de gemeenteraad ter goed-
keuring voorgelegd.

Door Jos Caarls

Wij, enkele tientallen veront-
ruste Nieuwegeiners, ergeren 
ons aan het beleid van de ge-
meente rondom hun vijf die-
renweides (niet de kinderboer-
derij, die staat hier los van). Als 
voorbeeld noem ik drie zo goed 
als verlaten of zelfs al helemaal 
verlaten dierenweides: Neder-
eindseweg, Galecop en Wenke-
bach. Een maand of drie gele-
den zijn er borden in de weides 
geplaatst met het verzoek de 
dieren niet meer te voeren. 
Een prima verzoek want er is 
inderdaad een risico op sterfte 
als dieren te dik worden door 
slecht voedsel. We merkten dat 
veel bezoekers zich keurig hiel-
den aan dit verzoek. Maar tot 
onze verbazing werden al na 
zes weken veel schapen, geiten, 
herten en kippen weggevoerd 
naar wie weet waar. Met ande-
re woorden: hoeveel kans krijgt 
een dier om af te vallen? Het 

resultaat is dat deze weides nu 
op een enkele kalkoen na leeg 
zijn en het gras er hoog en ar-
moedig bijstaat. Dit nodigt niet 
echt uit om er met je kinderen 
of kleinkinderen heen te gaan. 
We maken ons er zelfs zorgen 
over dat het vernielingen uit-
lokt. Als tegenactie hebben we 
een Facebookpagina gemaakt 
met het doel om mensen lid te 
laten worden. We willen deze 
‘leden’ raadplegen voor idee-
en over de dierenweides, denk 
bijvoorbeeld aan gedeeltelijk 
zelfbeheer, compartimenteren 
van de weides of een deel los-
loopgebied voor honden maken 
met extra afrastering. We bun-
delen alle ideeën en die willen 
we aanbieden aan de verant-
woordelijke wethouder. We 
vertrouwen daarna op gezond 
verstand van de gemeente en 
haar burgemeester. Om dit voor 
elkaar te krijgen zoeken we nog 

We hebben het over het plein 
aan de Othellolaan in Zuilen-
stein. Dit plein was met verou-
derde speeltoestellen, verzakte 
en ongelijke straatstenen de 
bewoners een doorn in het oog 
en echt aan vernieuwing toe. 
Jeroen, één van die bewoners, 
nam het initiatief en vroeg de 
gemeente of vernieuwing van 
het plein mogelijk was. We 
moesten maar wat ideeën ver-
zamelen, alleen kon het geen 
speelplein meer worden om-
dat er al genoeg speelplaatsen 
in de omgeving waren. Samen 

met wat buurtbewo-
ners verzamelde Je-
roen nieuwe ideeën 
en wensen. Hiervan 
maakte hij een cre-
atieve schets die hij 
aan alle omwonenden 
voorlegde. Reacties 
hierop verwerkte hij 
in zijn uiteindelijke 
ontwerp en hij diende 
het eindresultaat in bij 
de gemeente. Hierna 
volgde een periode van 

overleg en lang wachten, mede 
door de coronaperiode en het 
ontbreken van genoeg budget. 

Hinkelstenen
Maar begin dit jaar was het 
dan eindelijk zover: het oude 
speelplein werd compleet ver-
nieuwd. Een aannemers- en 
hoveniersbedrijf werkten er 
een paar weken aan. Ze verwij-
derden speeltoestellen en be-
strating en vervingen die door 
een amfitheater, zwerfkeien, 
boomstammetjes, hinkelstenen 
en een tafeltennistafel. Voor 

de paden zijn mooie materia-
len gebruikt zoals grauwacke 
(een steensoort) en houtsnip-
pers. Het geheel is omringd 
met heester- en zaaibedden. 
In maart werd ons nieuwe 
ontmoetingsplein opgeleverd. 
Op een zondagmiddag in april 
wijdden de omwonenden met 
een drankje en een hapje het 
plein in, wat een impuls gaf aan 
het burencontact. 

Tafeltennistafel 
De tafeltennistafel wordt ie-
dere dag gebruikt en ook dat 
draagt bij aan de gezelligheid 
op het plein. Terwijl ik dit schrijf 
staan de ingezaaide bloembed-
den volop in bloei en menige 
voorbijganger stapt even van 
de fiets om al het moois te be-
kijken. Elke dag kijken bewoners 
rond het plein vol trots naar 
wat samen, met hulp van de ge-
meente, is gerealiseerd.

Door Ria de Best

Voorkom afbraak dierenweides

wat mensen die actief willen 
mee-beheren op FB en straks 
willen helpen met het uitwer-
ken van de opgehaalde resul-
taten. Meer informatie vind je 
op facebook.com/dierenweides 
nieuwegein.

Door Rick Frowyn

Het duurde even, maar het resultaat mag er zijn!

Groenbeleid gemeente

De nieuwe kernwaarden zijn:
- Biodiversiteit (alles begint in 
 de bodem)
- Burgerparticipatie
- Duurzaamheid (wagenpark,  
 maaibeleid, enz.).
Dit heeft geleid tot een nieu-
we manier van werken die in 
andere regio’s in Nederland al 
is ingevoerd. Onderdeel is het 
maaibeleid, ter vergroting van 

de biodiversiteit. Het motto 
is maaimeiniet, pas na 1 juni 
wordt weer gemaaid. In het 
verleden vonden we 6-8 soor-
ten kruiden in een maaivlak, 
door minder te maaien zijn dat 
er nu 20-24 en dat is belangrijk 
voor de instandhouding van 
de bijenstand. Op vijf locaties 
in Nieuwegein maaien we nu 
anders om altijd voedsel voor 

De hele groep, die onder leiding van Theo Kleijer (2e van rechts) de 
groenwandeling door Zuilenstein maakte. 
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